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ورزشی

شرط تمدید قرارداد تراکتور؛ خوب باش همیشه باش
ورزش�ی:  س�رویس  عص�رآزادی/ 
ق�رارداد در ش�رف اتم�ام گوس�تاوو 
واگنی�ن بازیکن خارج�ی تیم تراکتور 
نگرانی هواداران ای�ن تیم را به همراه 

داشت.
در س��ال های اخی��ر بازیکن��ان خارجی 
زیادی پیراه��ن تیم تراکتور را بر تن کرده 
و برای این تیم ب��ازی کردند. اما به غیر از 
تعداد محدودی چون ادینهو بزریلی، جاسم 
کرار عراقی و فلاویو لوپز پرتغالی، اکثر بازیکنان بیش��تر باری بر دوش تراکتور بودند تا کمک 

و  یاور.
اولین بازیکنان خارجی تراکتور در فصل اول لیگ برتر از کشور ارمنستان بود که به غیر از 
یکی به نام آرائیک مارکوسی، بقیه بازیکنان سطح پایینی داشتند. در سال های بعدی بازیکنان 
خارجی زیادی به تراکتور پیوستند؛ اما عملکرد خوب چند بازیکن، نام آنها را خاطر هواداران 
ماندگار کرد. فصل گذش��ته ریکاردو آلوز بازی های خوبی از خود به نمایش گذاشته و بهترین 

پاسور لیگ معرفی و باشگاه تراکتور با وی قرادادش را برای 3 سال دیگر تمدید کرد.
گوستاوو واگنین، بازیکن بزریلی تیم تراکتور این روزهای عملکرد فوق العاده ای در این تیم 
داشته و 3 گل هم به ثمر رسانده که با گل های وی تیم تراکتور در 3 بازی به برتری رسیده 
است. هر چند قرارداد وی تا پایان فصل جاری لیگ برتر است؛ اما شنیده می شود که نمایش 
خوب وی رضایت مدیران تراکتور را به همراه داشته و قرارداد وی همانند قرارداد آلوز تمدید 

می شود.
باش��گاه تراکتور بعد از مش��کلاتی که بازیکنان خارجی نظیر کنس��تانت، فورچونه، میمبلا، 
استوکس و لی اروین برای این تیم به وجود آورده و موجب بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتی 

تیم شد، دیگر قرارداد طولانی مدت با بازیکنان خارجی نمی بندد.
این سیاس��ت درس��ت مدیران باش��گاه تراکتور سبب ش��ده بازیکن خارجی ابتدا با قرارداد 
کوتاه مدت به تیم تراکتور پیوس��ته و در صورت رضایت، ادامه حضوری برای فصل های بعدی 

فراهم می شود.

مکان یابی احداث سالن بین المللی سنگ نوردی در تبریز
عصرآزادی/ سرویس ورزشی: رئیس 
هیئت کوهنوردی و صعودهای ورزشی 
کوهنوردی  گف�ت:  آذربایجان ش�رقی 
تنها ورزش�ی اس�ت ک�ه ه�م در بعُد 
قهرمانی بی بدیل اس�ت و ه�م در بعُد 

همگانی حرفی برای گفتن دارد.
میرعلی آقاس��یدی در جلسه کمیسیون 
ورزش��ی شورای اسلامی ش��هر با اشاره به 
اهمی��ت ورزش همگانی خاطرنش��ان کرد: با توجه به اهمیت تروی��ج ورزش همگانی در بین 
ش��هروندان،کوهنوردی جزو معدود ورزش هایی اس��ت که بدون محدودیت سنی و جنسیتی 
خانواده ه��ا ب��ا همراهی یکدیگر می توانند انجام دهند و خوش��بختانه ش��هر تبریز با توجه به 
موقعیت کوهس��تانی و وجود عینالی در داخل تبریز همچنین س��ایر قلل در اطراف شهر این 

پتانسیل را دارد.
وی با اش��اره به فعالیت باش��گاه های کوهنوردی استان یادآور شد:  برای اینکه  آسیب های 
این ورزش را در بعُد همگانی به حداقل برسانیم می توانیم از پتانسیل باشگاه های کوهنوردی 
اس��تان برای آموزش در میان ادارات، مدارس و دانشگاه ها بهره ببریم و همچنین علاقه مندان 

را به این سمت سوق دهیم و علاوه بر عینالی  از قلل اطراف تبریز نیز استفاده کنیم.
وی با اشاره به مخاطرات این ورزش به ویژه در فصل زمستان، گفت: کوهنوردی به صورت 
انفرادی به ویژه در فصل زمس��تان توصیه نمی ش��ود و برای اینکه ش��هروندان از این حوادث 
مصون بمانند توصیه می ش��ود این ورزش به صورت گروهی و زیرنظر باشگاه ها انجام شود در 
این راستا هئیت کوهنوردی و صعودهای ورزشی استان آمادگی خود را برای ارائه برنامه های 
هفتگی یا ماهانه برای ارائه خدمات به شهروندان با همکاری شهرداری تبریز اعلام می دارد تا 

این ورزش بیش از پیش در میان خانواده ها نهادینه شود.
آقاس��یدی با اشاره به رشته های صعود ورزش��ی اظهارکرد: رشته سنگ نوردی که به تازگی 
جزو رشته های قهرمانی و المپیکی مطرح شده است، از رشته های مهم صعود ورزشی است و 
ما در تبریز شاهد استعدادهایی هستیم ولی متاسفانه به دلیل وجود مشکلات مالی نتوانستیم 

در این رشته به مسابقات جهانی ورزشکار اعزام کنیم.
وی ادامه داد: ورزشکاران زیادی در این حوزه در شهر تبریز فعالیت می کنند و استعدادهای 
زیادی نیز وجود دارد در این راس��تا از کمس��یون ورزشی ش��ورای اسلامی شهر میخواهیم با 
مساعدت لازم  دیواره های پرتابل سنگنوردی را در پارکها به ویژه در متاطق محروم نصب شود 
و زیر نظر مربیان مجرب اس��تفاده شود تا بدین وسیله شاهد توسعه این رشته و استعدادیابی 

بیشتر از محلات باشیم.
آقاس��یدی همچنین گفت: س��ایت ایلان اوچان از جمله نمونه های موفق اس��ت که ضمن 

اصلاح بافت منطقه هم اکنون تبدیل به سایت سنگنوردی شده است.
رئیس هیئت کوهنوردی و صعودهای ورزشی آذربایجان شرقی در بخش دیگری از سخنان 
خود با اشاره به سنگنوردی داخل سالن اظهارکرد: در کشورمان سالن مجهزی برای میزبانی از 
مسابقات بین المللی سنگنوردی داخل سالن نداریم از اینرو عینالی میتواند مکانیابی مناسبی 
برای احداث سالن سنگنوردی باشد و به عنوان قطب این ورزش مطرح شود و از آن در حوزه 

توریسم ورزشی استفاده کنیم.
گفتنی است در پایان این جلسه اعضای کمیسیون ورزش شورای شهر طرح های ارائه شده 
توس��ط هیئت کوه نوردی اس��تان را تصویب و مقرر شد با بررسی و لحاظ بودجه در سال آتی 

طی تفاهم نامه ایی به مراحله اجرا در آورند.

آغاز مسابقات لیگ برتر فوتسال دسته یک جوانان کشور در تبریز

مس از طلا پیشی گرفت
ورزش�ی:  س�رویس  عص�رآزادی/ 
تیم های فوتسال جوانان مس سونگون 
ورزق�ان، قایق�ران تکاب و پاس�ارگاد 
گرمسار برابر حریفان خود به پیروزی 

دست یافتند.
 مرحله نهایی مسابقات جوانان دسته یک 
فوتسال کش��ور با حضور 8 تیم به میزبانی 

باشگاه مس سونگون در تبریز آغاز شد
در روز نخس��ت و از گروه اول پاس��ارگاد 
صنعت باتری گرمساربا نتیجه 4 بر 3 برابر تیم پردیس بافق به پیروزی رسیده و بازی تیم های 

الغدیر اردبیل و مقاومت گوراب زر میخ گیلان با تساوی یک بر یک خاتمه یافت.
در گروه دوم هم تیم قایقران تکاب با دو گل از سد اروم آلیاژ ارومیه عبور کرده و تیم مس 
س��ونگون ورزقان در یک بازی مهیج با نتیجه 3 بر 2 برابر طلای س��رخ زاوه به برتری دس��ت 
یافت. در پایان این مسابقات 2 تیم راه یافته به دیدار نهایی، جواز حضور در لیگ برتر فوتسال 

جوانان کشور دریافت خواهند کرد.

بازدید از محل های پیشنهادی هیات شهرستان جلفا 
برای ایجاد پیست

ورزش�ی:  س�رویس  عص�رآزادی/ 
کارشناسان فنی هیات موتورسواری و 
اتومبیلرانی اس�تان از محل های قابل 
استفاده به عنوان پیست موتورسواری 
و اتومبیلران�ی در شهرس�تان جلفا و 

منطقه آزاد ارس بازدید کردند.
 کارشناس��ان فن��ی هیات اس��تان پیرو 
درخواست هیات موتورسواری و اتومبیلرانی 
شهرس��تان جلفا و منطقه آزاد ارس از هیات اس��تان در خصوص حضور کارشناس��ان فنی در 
محل های پیش��نهادی جهت راه اندازی پیس��ت برای رشته های موتورسواری و اتومبیلرانی،  

بازدید های میدانی خود را انجام دادند.

فره�اد  ورزش�ی-  عصرآزادی/س�رویس 
فرهادپور: تکواندوکار میانه ای با انصراف خود از 
مس�ابقه با هموطنش، راه را برای کسب سهمیه 

المپیک ایران هموار ساخت.
چین آخرین رقابت های گرند اس��لم س��ال ۲۰۲۳ 
برای کس��ب سهمیه المپیک بود. نتایج تکواندوکاران 
ای��ران  در ماه ه��ای اخیر خ��وب نب��وده و حتی در 
بازی های آس��یایی تکواندو برای ایران طلایی کسب 
نکرد که نتیجه آن تغییرات در کادر مربیان تیم ملی 

و مسابقات باقیمانده برای کسب سهمیه بود.
در سه دوره ای که کش��تی ایران در المپیک مدال 
طلا کسب نکرده این تکواندو بود که آبروداری کرده و 
تنها مدال طلای المپیک ۲۰۰۸ چین را هم تکواندو 
برای ایران کس��ب و پرچم ایران را به اهتزار درآورد. 
اما حالا ش��اید ایران حتی موفق به کسب سهمیه هم 

نشود و این کابوسی برای این رشته ورزشی بود.
مسابقات گرند اسم چین فرصتی برای تکواندوکاران 
ایران برای کس��ب س��همیه بود در وزن چهارم اوزان 
المپیکی میرهاش��م حس��ینی و امیرمحمد بخش��ی 
از آذربایجان ش��رقی و به همراه مه��ران برخورداری 
ش��انس خود برای رسیدن به المپیک پاریس امتحان 

می کردند.
امیرمحمد بخش��ی ابتدا حریف سخت  ازبکستانی 
خود س��الانف را مغلوب کرد و به مهران برخورداری 

رس��ید. رنکینگ مهران بهتر بوده و ش��انس بیشتری 
برای کس��ب س��همیه داش��ت. امیرمحمد در مقابل 
تصمیمی سخت قرار گرفته بود حتی اگر قهرمان هم 
می شد، شاید برای رسیدن به المپیک کافی نبوده. با 
مش��ورت مربیانش تصمیم گرفت از مبازره با مهران 
انص��راف دهد. مهران درفینال ه��م حریف دیگری از 
ازبکس��تان را مغل��وب و امتیازاتش برای رس��یدن به 
المپی��ک پاریس کامل ش��د. امیرمحمد بخش��ی که 
در المپیک توکیو در رش��ته تیمی تکواندو)مدال این 
مس��ابقات در جدول محاسبه نش��د( و تلاش فرصت 

حضورش را به هموطنش اهدا کرد تا نامش همیش��ه 
در بین قهرمانان ورزش ایران حک شود.

بخشی: همه یک تیم هستیم
امیرمحمد بخشی در مورد انصراف اش برابر مهران 
برخورداری گفت: ما همه یک تیم هس��تیم و دوست 
داشتم درکسب س��همیه ایران کمکی کرده باشیم و 
صلاحدی��د مربیان تصمیم به انص��راف از رودرویی با 
مهران برخ��ورداری گرفتم. تصمیمی که برایم خیلی 
سخت بود به مهران عزیز هم کسب سهمیه المپیک 

را تبریک می گویم.

وی گف��ت: قبل ازاین مرحله حریف ازبکس��تانی را 
شکس��ت داده بود که بسیار باهوش و خطرناک بوده 
و برای کس��ب سهمیه آمده بود و اگر من را شکست 
می داد برای سهمیه ایران شکل ایجاد می کرد. قهرمان 
بازی های آسیای جاکارتا گفت: با تکمیل ظرفیت وزن 
چهارم، پرونده المپیک پاریس برای من بسته شد. از 
اشتباهاتم تجربه کسب کرده و پرقدرت تر از گذشته 
تمرینات خ��ود را برای حض��وردر المپیک بعدی در 
س��ال ۲۰۲۸ ادامه خواهم داد تا بتوانم دراین میدان 

بزرگ برای کشورم افتخار آفرینی نمایم.

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: س�رمربی تیم فوتبال تراکتور 
گف�ت: با تلاش و دوندگی بیش از حد بازیکنان توانس�تیم پیکان 

را شکست دهیم.
 پاکو خمز در نشس��ت خبری بعد بازی مقابل پیکان در خصوص تأثیر 
نبود هواداران در روند بازی، اظهار داشت: همواره دوست داریم هواداران 
در کنارمان باشند. حمایت آنان به ما کمک می کند، ولی عدم حضورشان 

در این دیدار خارج از اختیار ما بود. 
سرمربی تراکتور در رابطه با روند بازی پس از اخراج صفا هادی، توضیح 
داد: فکر می کنم تلاش بیش از اندازه بازیکنان باعث کس��ب نتیجه ش��د. 
همه چیز علیه ما بود؛ چرا که تماش��اگر نداشتیم، شرایط زمین خیلی بد 

بود و داور نیز س��وت های اشتباه علیه ما زد. با تلاش بازیکنان سه امتیاز 
را کسب کردیم.

خمز در خصوص کارت های زرد متعدد، گفت: باشگاه به درستی بیانیه 
صادر کرده و در دیدارهای اخیر، داوری ها عادلانه نبوده است. ما از داوران 
نمی خواهیم به نفع ما س��وت بزنند؛ بلک��ه می خواهیم قضاوت عادلانه ای 

داشته باشند.
وی اف��زود: با تلاش و دوندگی بیش از حد بازیکنان، توانس��تیم نتیجه 
لازم را کس��ب کنیم. شرایط زمین بد بود و چمن سنگین است که باعث 
می شود انرژی بیشتری صرف کنیم. انگار برای کسی وضعیت زمین چمن 
مهم نیس��ت و همه بی تف��اوت از کنار آن می گذرن��د. این موضوع من را 
خس��ته می کند و باعث می ش��ود با همه چیز بجنگ��م و بعضی اوقات به 
قدری از من انرژی می گیرد که به س��ختی به تمرین می روم. اگر همین 

روال باشد، امکان دارد خسته شده و به کشورم بازگردم.
وی در خصوص اظهاراتش در نشست خبری قبل بازی با پیکان مبنی 
بر اینکه دادن لیس��ت خرید در نیم فصل وظیفه من نیست، تأکید کرد: 
این موضوع، بحث داخلی باش��گاه بوده و کسی نباید اطلاع داشته باشد. 
کار من این اس��ت که اعلام کنم در چه پس��ت هایی به بازیکن نیاز دارم، 

ولی اسم بازیکن نمی آورم. 
خمز در پاسخ به سوالی دیگر مبنی بر اینکه بازیکنان با نظر چه کسی 
انتخاب می شوند؟ مطرح کرد: چرا باید این اطلاعات را به رسانه ها بدهیم؟ 
باشگاه کارش را به بهترین شکل انجام می دهد. نیاز نیست اسم شخصی 
را بیاوری��م. اگر بتوانی��م، بهترین بازیکنان را ج��ذب خواهیم کرد و اگر 

نتوانیم، با همین نفرات پیش می رویم. من با باش��گاه هماهنگ هس��تم 
و کارها را پیش می بریم. این برای ما مهم اس��ت که اکنون س��وم جدول 
قرار داریم، نیازی به توضیح اضافی نیست. من راجع به نحوه کار شما در 

خبرگزاری سوال می پرسم؟ پس ما چرا باید به شما اطلاعات بدهیم؟ 
س��رمربی تراکتور در پاس��خ به س��وال خبرنگاری مبنی بر اینکه شما 
ابت��دای فصل گفتید بازیکنان با نظر من جذب نش��ده اند، بیان کرد: این 
حرف اشتباه است. من گفتم تنها بخشی از بازیکنان مورد نظر من جذب 
نش��ده اند. اکنون جایگاه تیم برای هواداران مهم اس��ت؛ اینکه چه کسی 

بازیکنان را جذب کرده، مهم نیست.
وی گف��ت: حرف ه��ای من مبهم نب��ود و کاملًا واضح اس��ت. خودتان 
می توانید ببینید که چمن کیفیت پایینی داش��ت. دوست ندارم هواداران 
علیه کسی اعتراض کنند و می خواهم مشکلات برطرف شود. فکر می کنم 
اجباری نیست که راجع به تمامی کارها و نحوه انجام آن ها توضیح دهیم. 
تراکتور باش��گاه خصوصی اس��ت و همه باهم س��عی می کنی��م بهترین 

تصمیمات گرفته شود.
خمز در خصوص نبود شجاع خلیل زاده در بازی بعدی، گفت: بازی تازه 
تمام شده و اجازه بدهید از برد لذت ببرم. سپس در خصوص بازی بعدی 

تصمیم می گیرم.
وی در پاس��خ به س��والی مبنی ب��ر اینکه چرا علی رغ��م کیفیت پایین 
چمن ورزش��گاه یادگار امام )ره( در ورزش��گاه س��ردار شهید حاج قاسم 
سلیمانی بازی نکردید؟ گفت: ما نمی دانستیم امروز بارش برف داریم. اگر 

می دانستم برف می بارد، در زمین خودمان بازی می کردیم.

خمز: با تلاش بیش از حد بازیکنان، پیروز شدیم

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: تراکتور ب�ا نتیجه دو بر 
صف�ر پیکان تهران را مغلوب کرد ت�ا روند بردهای این تیم 

برابر پیکان ادامه داشته باشد.
 دیدار دو تیم تراکتور و پیکان از هفته سیزدهم مسابقات لیگ 
برتر، از س��اعت ۱۵ امروز - دوش��نبه ۲۷ آذرماه - در ورزش��گاه 

یادگار امام )ره( برگزار شد.
مهدی عبدی دقایق ۷۰ )پاس گل آلوز ( و ۹۰ گل های تراکتور 

را به ثمر رساند.
صف��ا هادی دقیقه ۴۹ بازی ب��ا دریافت کارت زرد دوم از زمین 
مسابقه اخراج شد. حسین پورحمیدی با بسته نگه داشتن دروازه 

خود، هشتمین کلین شیت را به نام خود ثبت کرد.
ی��ا این پیروزی تیم تراکتور ۲۴ امتیازی ش��ده و به رده س��وم 

جدول صعود کرد.
ترکیب تیم تراکتور: 

حس��ین پورحمیدی، ش��جاع خلیل زاده، عارف آقاسی، سیامک 
نعمت��ی )از دقیقه ۸۷ محم��د آقاجان پور(، س��عید کریم آذر )از 
دقیق��ه ۶۷ محم��د نادری(، صفا هادی، س��ید مهدی حس��ینی، 
ری��کاردو آلوز، محمد قنبری )از دقیقه ۸۷ میلاد کر(، گوس��تاوو 
واگنین )از دقیقه ۶۷ مهدی عبدی( و امیرحسین حسین زاده )از 

دقیقه ۶۳ مهدی هاشم نژاد(

برد 10 نفره تراکتور با تعویض طلایی خمز

عصرآزادی/ سرویس ورزشی: سرمربی تیم فوتبال پیکان گفت: 
قطعا در نیم فصل طبق آنچه سهمیه ما باشد، تغییراتی داریم زیرا 

برای برخی بازیکنان پیراهن پیکان گشاد آمده است.
رضا عنایتی پس از شکست دو بر صفر مقابل تراکتور در هفته سیزدهم 
لی��گ برتر، اظهار داش��ت: 2 نیمه کاملا متفاوت داش��تیم. در نیمه اول 
ش��رایط فوق العاده خوب و همه چیز به س��ود ما بود. برنامه های ما انجام 
ش��د اما پس از اخ��راج بازیکن حریف مقداری ریتم ب��ازی پیکان به هم 
ریخت. تفاوت بازیکن باتجربه تراکتور که در حد بین المللی بازی کرده اند 
با نفرات جوان ما که در  برخی شرایط بازدهی شان کمتر می شود، همین 

است.
وی افزود: این اتفاق برای ما افتاد . متاس��فانه بازیکنان جوان ما تجربه 
ندارن��د و پس از اخراج بازیکن حریف، ش��یرازه پیکان پاش��ید. اگر صفا 
هادی اخراج نمی ش��د، ش��رایط ما خیلی بهتر بود. همانگونه که از نیمه 
اول تا دقیقه ۶۰ یا ۶۵ شرایط خوب و موقعیت های فوق العاده ای داشتیم. 
تراکتور تا آن لحظه نتوانست کاری روی دروازه ما انجام بدهد. به این تیم 
ب��زرگ و هوادارانش تبریک می گویم و ما هم باید به س��رعت برای ادامه 

کارمان ریکاوری کنیم.
س��رمربی پیکان اضافه کرد: بار دیگر نب��ود VAR به پیکان ضربه زد 
زیرا گل س��الم م��ا را در نیمه اول قبول نکردند. چندمین بار اس��ت لین 

اتف��اق برای ما می افتد و مقداری نگران کننده ش��ده اس��ت. پیکان واقعا 
نیاز به کس��ب امتیاز و ش��وک روحی دارد و اگر آن گل پذیرفته می شد، 
خیلی ش��رایط برای تراکتور سخت می ش��د. متاسفانه نمی دانم چرا همه 
اش��تباهات داوری علیه پیکان اس��ت اما امیدوارم شرایطی فراهم شود تا 
همه تیم ها در ش��رایط مساوی بتوانند رقابت کنند و فقط برای بازی های 

خاص VAR نیاید.
عنایت��ی تصریح کرد: همه تیم ها تلاش می کنند و زحمت می کش��ند. 
امیدوارم با مهیا ش��دن شرایط، اتفاقات خوبی برای فوتبال ما بیفتد. این 
بازی را فراموش می کنیم زیرا باید هرچه  س��ریع تر ریکاوری کرده و برای 
بازی های بعدی ش��ویم. قطعا در نیم فصل طبق آنچه س��همیه ما باشد، 

تغییراتی داریم زیرا برای برخی بازیکنان پیراهن پیکان گشاد آمده است. 
فکر کرده اند خیلی کار راحتی دارند اما مطمئن باشید تغییرات بزرگی در 
نیم فصل خواهیم داشت. شرایط پیکان را تغییر می دهیم. به ویژه نیاز به 
بازیکنان باتجربه داریم تا در ش��رایط سخت تیم را همراهی کنند. سعی 

می کنیم این نقاط ضعف را پوشش بدهیم.
وی درم��ورد اینکه پی��کان در نیمه اول با منظم ب��ازی کردن فوتبال 
مالکان��ه ارائه م��ی داد اما با وجود تمرینات زیاد همچنان مش��کل گلزنی 
دارد، گفت: تمرینات منظمی به ویژه در بحث تهاجمی داش��تیم. گلزنی 
ذاتی اس��ت که باید در وجود یک بازیکن باش��د و باید آن ذات را پرورش 
بدهید. متاسفانه نه تنها در پیکان، بلکه در فوتبال ایران و حتی جهان اگر 
بازیکنان بزرگ را کنار بگذاریم این اتفاق افتاده اس��ت. باید استعدادهای 
گلزنی را پیدا کرده و آنها را پرورش بدهیم. س��عی داریم این مشکل را با 

سختی زیاد حل کنیم.
س��رمربی پی��کان عنوان کرد: با تمرینات زیاد و ج��ذب بازیکن در نیم 
فصل سعی می کنیم این مشکل رفع شود. باید بازیکنی بگیریم که از این 
لحاظ به پیکان کمک کند  زیرا مالکیت داش��تن و نتیجه نگرفتن به درد 
ما نمی خورد. هم باید با مالکیت داش��تن، فوتب��ال زیبا بازی کنیم و هم 
نتیجه بگیریم. خوب نیست مالک توپ باشیم و زیبا بازی کنیم اما نتیجه 

نگیریم. نقاط ضعفی داریم که باید با تمرین کردن، برطرف کنیم.

عنایتی: پیراهن پیکان برای برخی بازیکنان گشاد است

تصمیمی که تکواندو ایران را در المپیک حفظ کرد
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عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: باش�گاه 
تراکتور با صدور بیانیه ای نسبت به عملکرد 
ضعیف و  س�وت های تأثیرگ�ذار تیم داوری 

بازی دو تیم تراکتور و پیکان اعتراض کرد.
عصرآزادی آنلاین: در متن بیانیه باش��گاه آمده 

است: 
»آق��ای احمد محمدی که داور ب��ازی تراکتور 
و پیکان بود، با س��وت های اش��تباه نشان داد که 
توانای��ی قض��اوت در لی��گ برت��ر را ندارد.چطور 
ممکن است یک داور پنالتی واضح روی »محمد 
نادری« را تش��خیص ندهد و برعکس کارت زرد 
به بازیکن ما نش��ان ده��د؟ دو کارت زرد پیاپی 

»صفا هادی«، نشانگر آس��تانه تحمل پایین این 
داور برای یک بازی حرفه ای بود.

همچنین در صحن��ه ای دیگر، داور در حالی به 
ش��جاع خلیل زاده کارت زرد نش��ان داد که این 
بازیکن اصلًا برخوردی با بازیکن حریف نداش��ت. 
در صحن��ه ای دیگر، توپ به ط��ور واضح پس از 
برخورد به بدن بازیکن پیکان راهی کرنر شد، اما 

در کمال تعجب، داور ضربه دروازه اعلام کرد.

داور حتی در شناس��ایی بازیکنان اخطاری هم 
دچار اش��تباه شد. برای ما جای س��وال دارد که 
چ��را آقای افش��اریان چنی��ن داوری را برای این 
دی��دار انتخاب کرده  اس��ت؟ حت��ی اخطارهای 
داور ب��ه بازیکن��ان پیکان هم اش��تباه ب��ود تا به 
 هی��چ وجه، ج��ای دف��اع از عملک��رد داور بازی 

باقی نماند.
اخطارهای متعدد در یک بازی آس��ان و بدون 

تماش��اگر ک��ه یکی از تیم ه��ا ده نف��ره هم بود؛ 
بی تجربگی داور مس��ابقه را نش��ان داد و ایش��ان 
نمی تواند یک بازی لیگ برتر را س��وت بزند. این 

اولین بیانیه ما علیه داوری است.

بیانیه باشگاه تراکتور به دنبال عملکرد ضعیف تیم داوری بازی تراکتور با پیکان

 این داور در سطح لیگ برتر نیست 


